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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Született-e törvény a felvidéki magyarok kárpótlásáról?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani László Csaba Pénzügyminiszter Úrhoz . Akérdésre a
választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Több választókerületemben 616 polgár keresett meg irodámban azzal a kérdéssel, hogy igaz-e
azon értesülésük, miszerint a szlovák parlament elfogadott egy törvényt a Felvidékről
Magyarországra telepített több ezer ember kárpótlásáról, a földjükre vonatkozóan .

Kérdezem ezért Miniszter Urat :

Igaz-e az érintettek fenti információja? Ha igen, kérem, tájékoztasson az ügy részleteiről .
Mikortól és milyen formában adhatók be ezen igények?
Hova kell benyújtani a kérelmeket és milyen iratok szükségesek hozzá?
Ki jogosult a kárpótlásra?

Tisztelettel várom válaszát .

K/7855 .

Írásbeli kérdés
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